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[Kirkeministeren.] 
staten, og ved en ny lønningslov vil antagelig 
en hel del af ligningsbeløbet glide bort igen. 
Det må vi jo se på til den tid. 

Jeg skal være villig til, om udvalget 
måtte ønske det, at tage en debat om disse, 
ikke overordentlig store problemer, der er 
gemt i de små lovforslag. Dog mener jeg, 
at der i menighedsrådsloven alligevel ligger 
en hensyntagen til problemer, der spiller en 
meget stor rolle i kirkens almindelige liv. 

(xottschalck-Hansen: Jeg er enig med 
ministeren i, at dette lovforslags videre 
behandling egner sig til udvalgsarbejde, 
hvor vi jo kan drøfte enkelthederne. Men 
jeg stillede et spørgsmål til ministeren, som 
ministeren glemte at besvare eller måske 
ikke kan besvare. Det var, om der kunne 
oplyses noget om, hvorledes bisperne så på 
loven, nu hvor den har virket i disse 8 år 
fra 1957, og hvordan præsteforeningen så 
på den. Jeg sagde, jeg ikke ville føle mig 
bundet af svaret herpå, men hvis ministeren 
kunne oplyse noget, synes jeg det var inter- 
essant; også af hensyn til hr. Diderichsen, 
som jo ikke kommer med i udvalget, kunne 
det have sin interesse. 

Kirkeministeren (Bodil Koch): Jeg beder 
undskylde, at jeg ikke svarede, det var én 
forglemmelse. Jeg kan sige, at dengang loven 
blev vedtaget, var der enighed om fra alle 
sider, at den burde gennemføres. Jeg kan 
ikke på dette tidspunkt sige, hvad biskop- 
perne og hvad præsteforeningen vil mene 
om revisionen, men jeg skal skaffe den 
oplysning frem til udvalgsarbejdet. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagenes overgang til anden behand- 
ling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Efter de faldne udtalelser 
foreslår jeg, at lovforslagene henvises til et 
udvalg på 17 medlemmer. Hvis ingen gør 
indsigelse imod dette forslag, betragter jeg 
det som vedtaget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 

Spørgsmål om fremme af forespørgsel til 
justitsministeren af Per Møller m. fl. 

(Forespørgslen findes i tidenden sp. 3385). 

Formanden: Hvis ingen gør indsigelse 
mod fremme af denne forespørgsel, betrag- 
ter jeg tingets samtykke dertil som ,,giVet. 
(Ophold). Det er givet. 

Der er ikke mere på dagsordenen. 

Folketingsmand H. C. Toft har meddelt 
mig, at han ønsker at tage sit den 8. februar 
anmeldte spørgsmål vedrørende en bro over 
Sallingsund tilbage. Spørgsmålet er herefter 
bortfaldet. 

Jeg gør allerede nu opmærksom på, at der 
ikke bliver møder i tinget i den sidste uge 
før kommunevalget tirsdag den 8. marts, 
og at tingets første møde efter kommune- 
valget afholdes onsdag den 9. marts. 

Folketingets næste møde afholdes tirsdag 
den 15. februar, kl. 14 med følgende dags- 
orden: 

1) Anden behandling af: 

Forslag til lov om ændring af lov om ud- 
videlse og ombygning af rigshospitalet. 

2) Anden behandling af: 

Forslag til lov om ændring i lov om det 
civile beredskab. 

3) Anden behandling af: 

Forslag til lov om ændring af lov om 
oprettelse af Rask-Ørsted Fondet (Dan- 
marks internationale videnskabelige 
fond). 

4) Anden behandling af: 

Forslag til lov om ændring af lov om op- 
rettelse af Statens almindelige Viden- 
skabsfond. 

5) Anden behandling af: 

Forslag til lov om ændring i lov om ung- 
domsskoler og aftenskoler m. v. 

6) Første behandling af: 

Forslag til lov om erhvervelse af Gedser- 
banen. 
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[Formanden.] 
7) Valg af 17 medlemmer til et udvalg an- 

gående: 

Forslag til lov oni ændring i lov om køb 
på afbetaling. 

8) Valg af 17; medlemmer til et udvalg an- 
gående: 

Forslag til lov om ændring i lov om 
kirkers bestyrelse m. m. 
og 

forslag til lov om ændring i, lov om 
menighedsråd. 

Angående folketingets arbejde de følgende 
l I dage i den pågældende uge henviste for- 

manden til den omdelte ugeplan. 

Mødet hævet kl. 1136. 

62. møde.  

Tirsdag den 15. februar kl. 14. 

Formanden: I skrivelse af 1,1. d. m. med- 
deler indenrigsministeren, at han ønsker 
skriftligt at fremsætte: 

Forslag til lov om indfødsrets meddelelse. 

I skrivelse af 11. d. m. meddeler justits- 
ministeren, at han ønsker skriftligt at frem- 
sætte: 

Forslag til lov om handel med brugte gen- 
stande samt pantelånervirksomhed. 

I skrivelse af 11. d. m. meddeler under- 
visningsministeren, at han ønsker skriftligt 
at fremsætte: 

Forslag til lov om ændring, af lov om opret- 
telse af Danmarks teknisk-videnskabelige forsk- 
ningsråd og Statens teknisk-videnskabelige 
fond. 

I skrivelse af 11. d. m. meddeler ministeren 
for kulturelle anliggender, at han ønsker 
skriftligt at fremsætte: 

Forslag til lov om bygningsfredning. 

I skrivelse af gårs dato meddeler mini- 
steren for Grønland, at han ønsker skriftligt 
at fremsætte: 

Forslag til lov om ændring i lov om folke- 
tingsvalg i Grønland, 

forslag til lov om ændring i lov om lærer- 
uddannelsen i Grønland og 

forslag til lov for Grønland om erhvervs- 
mæssig langst, fiskeri og jagt. 

Medlem af folketinget Søren Jensen har 
meddelt mig, at han ønsker til indenrigs- 
ministeren at stille følgende spørgsmål: 

홢Hvorfor har ministeren endnu ikke 
udstedt bekendtgørelse om salg af kølede, 
færdigpakkede pålægsvarer, og hvornår 
vil en sådan bekendtgørelse komme?" 
Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 

ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 

Medlem af folketinget Svend Haugaard 
har meddelt mig, at han ønsker til udenrigs- 
ministeren at stille følgende spørgsmål: 

홢Vil ministeren foranledige, at Geneve- 
aftalen af 1954 angående Vietnam i dansk 
oversættelse bliver tilstillet folketingets 
medlemmer, samt i øvrigt udvirke, at der 
i langt højere grad end hidtil tilgår folke- 
tingets medlemmer stof af udenrigspoli- 
tisk interesse?" 

Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 
ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 

Medlem af folketinget Arne Larsen har 
meddelt mig, at han ønsker til ministeren 
for offentlige arbejder at stille følgende 
spørgsmål: 9 

"Anser ministeren det for værende i 
overensstemmelse med loven om omni- 
bus- og fragtmandskørsel, at landsnævnet 
har afvist tre hovedstadskommuners an- 
søgning; om etablering af et samarbejde 
om omnibuskørsel i Rødovre kommune 
fra 1. april d. å. til fordel for en privat 
koncessionshaver, hvis fortsatte konces- 
sion ikke fra kommunernes side har kun- 
net anbefales?" 

Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 
ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 


